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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
No a teraz sa ešte chcem spýtať, že ako, či sú nejaké rozdiely, čo sa týka daň z nehnuteľnosti, 
hlavne na dolnom konci. Ja som poslanec za 1 za tú dolnú časť,  dostal som tam niekoľko 
hlasov a pýtam sa, je to nejak rozdielne Paričov a tie okolité, tá dolná časť platí menej daň 
z nehnuteľnosti, ako napr. hore v tých novostavbách, na tých nových uliciach? Asi nie, dobre 
hovorím pán prednosta? A teraz vám poviem aj prečo, hej. Preto, lebo raz do týždňa furt voda 
tam, není voda, furt voda, furt dačo streli, šak tam rozkopaný Paričov, dolná časť každých 5 
m. Treba osloviť tú vodárenskú spoločnosť, šak máme tam aj dajakého člena predstavenstva 
z mesta aj poslanca, ktorý nechodí na zastupiteľstvo a povedia, počujte, šak treba tam urobiť 
tie nové potrubia, tie potrubia nevydržia 100 rokov. Neviem, šak to ešte neviem Klement 
Gottvald  to staval, treba zmeniť to, šak to není možné, žeby tí ľudia tam furt jeden každý 
týždeň jeden deň nemali vodu, hej. A nehovorím o elektrike, elektrika druhá časť, neviem, 
tam dakto zapáli zapaľovač so zapaľovačom a už vyhodí trafo dakde. A už trafo není a zas 
celý týždeň, celý deň není elektrika. To prečo ten dolný koniec? Treba sa opýtať, treba 
bombardovať. Hovorím, máme tam tých ľudí z predstavenstva, v dozorných komisiách, čo 
chodia, stretávajú sa, berú odmeny za to, tak treba povedať, počujte, šak tí ľudia na tom 
dolnom konci sú nejak znevýhodnení a platia také isté dane ako ostatní ľudia. Spomínal som 
to pánovi prednostovi, ale ešte raz to, žeby to troška bolo viac, lebo aj tie rozkopávky sú tam. 
Vodári rozkopú to a už Paričov konkrétne je, asi 3 týždne už není to zaasfaltované. Je tam 
značka, je to pekné, ale není to spravené. Oni čakajú, že keď sa celkom rozkope, celý Paričov 
dookola, tak potom naraz spravia už.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie finančné 
oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


